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38 let, projektový manažer, 
Sezimovo Ústí

44 let, obchodní 
ředitel, Borek

63 let, ředitel,  
České Budějovice

42 let, ředitelka pobočky  
pojišťovny, Chlum u Třeboně

32 let, ekonomka,  
Paseky

35 let, obchodní  
referentka, Nová Včelnice

55 let, vysokoškolský  
pedagog, České Budějovice

56 let, lékař,
Chotoviny

41 let, prokurista, 
Dobev

50 let, obchodní zástupce, 
Předmíř

Proč jdu do politiky?

„Byl jsem vychován v du-
chu morálky, cti, pomoci 
slabším a zdravého selského 
rozumu, to jsou hodnoty, 
které uznávám, a v dnešní 
společnosti a politice po- 
strádám. Věřím, že nic není 
ztracené a může být líp.“

Proč jdu do politiky?

„Dokud se politická repre- 
zentace státu nevymění, těžko 
lze očekávat nějakou změnu 
k lepšímu. Rád bych přispěl 
svou prací ke stabilitě a pros-
peritě naší země, tak jako to 
dělám pro svou obec jako 
zastupitel obce Borek. “

Proč jdu do politiky?

„Proč politika a proč ANO? 
Protože mne už delší čas 
znechucuje práce politiků 
„zaběhaných“stran a rád 
bych viděl nějakou změnu 
k lepšímu. Rád se na pro-
sazení změn budu aktivně 
podílet.“

Proč jdu do politiky?

„Je třeba konat, ne rezigno-
vat. Jsem aktivní člověk 
s plány do budoucna a chci 
jednat jinak než nynější 
politici, kteří žijí zřejmě jen 
přítomností a je jim jedno, 
co tu zanechají do budoucna 
příštím generacím.“

Proč jdu do politiky?

„Působím v komunální politice 
ve své obci a vím, že dělám 
něco, co dává smysl, a že na 
obecní úrovni přímo ovlivňuji 
nejen svůj život, ale i život 
svého okolí. Vidím i nutnou 
změnu na celorepublikové 
úrovni.“

Proč jdu do politiky?

„Nebojím se říct věci na rovinu. 
Jen tak lze totiž věci  
vyřešit. Zatímco podnika-
telský sektor je výkonný 
a konkurenceschopný, státní 
správa a řízení státu je neefek- 
tivní, pomalé a neskutečně 
drahé.“

Proč jdu do politiky?

„Na otázku, proč jdu  
do politiky, mám jasnou od-
pověď: 
Chci svým dílem přispět  
k tomu, aby se slušnost  
a poctivost opět dostala 
na přední místo v české 
společnosti.“

Proč jdu do politiky?

„Naše společnost má po- 
slední možnost, jak nepříznivý 
stav v naší zemi změnit. Jít 
k volbám a pokusit se vyšacho-
vat prospěcháře z politiky 
a pokusit se tam dosadit 
lidi, kteří budou pracovat ve 
prospěch státu.“

Proč jdu do politiky?

„Správa věcí veřejných se 
komplikuje a občan se pře-
souvá na druhou kolej. Politici 
tu mají být pro lidi, tak jak je to 
na komunální úrovni, a ne pro 
své zájmy, jak tomu často je ve 
vrcholné politice. Tento stav se 
chci pokusit napravit.“

Proč jdu do politiky?

„Věřím, že ve spolupráci se 
stejně smýšlejícími lidmi 
dokáže Andrej Babiš zúročit 
své podnikatelské zkušenosti 
ve prospěch většiny naší 
společnosti. Proto jsem se na 
podzim loňského roku stal 
členem hnutí ANO.“

Ing. Radek
Přílepek


